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totes les seues actuacions.
El Sr. alcalde respon que li accepta el consell però que no entén 
perquè el Sr. Zaragozà dubte de qui és l'alcalde, que està clar 
que l'alcalde és ell però que en el seu grup ho aproven tot per 
consens.
El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu:
A més a més dels que marque l'article 41 del ROF hem pensat 
que és convenient delegar aquestes competències en el Sr. alcal-
de, i  responent a ho que hi ha dit Miguel, crec que tots els que 
estan ací, i tot el poble també, saben qui és l'alcalde, que encara 
et penses que eres tu.
Sotmesa la proposta a votació s'aprova per cinc vots a favor, del 
Sr. alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions del grup popular.

4t.- CREACIÓ, COMPOSICIÓ I PERIODICITAT DE LES 
COMISSIONS INFORMATIVES PERMANENTS.- El Sr. 
alcalde proposa al Ple la  creació de les següents comissions 
informatives:
•D'Hisenda i Comptes
•D'Urbanisme, Obres i Infraestructures.
•D'Agricultura, Ramaderia i Patrimoni Rural.
•D'Indústria, Comerç i Medi Ambient
•D'Educació i Cultura, 
•De Joventut, Festes i Esports
•De Sanitat i Serveis Socials
•De Participació Ciutadana.

Que la composició de cada una d'elles siga de dos Regidors 
del Grup Popular i dos del Grup JNP,  així serà proporcional al 
nombre de Regidors obtinguts per a cada partit i que es reunisca 
una vegada al mes el penúltim dimarts de cada mes a les 22:00 
hores.
Amb l'excepció que en el mes d'agost aqueix dimarts coincidix 
amb les festes, per la qual cosa en aqueix mes no es faria.

El portaveu del grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu: 
Votarem que si, també per responsabilitat per a conéixer de 
primera mà tots el temes que porta l'equip de govern actual, 
esperem que siguen realment efectives per a portar en davant el 
poble i que no caiguen en retòriques estèrils que a l'únic que ens 
poden conduir és a una ralentització de la tasca municipal.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu: 
Al respecte el nostre grup opine que s'han de constituir cinc 
comissions informatives més que en l'anterior legislatura, o siga 
ara n'hi han vuit, pensem que això és bo per al funcionament 
democràtic d'aquesta institució  per què aquesta circumstància 
possibilitarà que vosaltres, l'oposició, estigueu més ben infor-
mats de totes les qüestions importants del municipi.
També pensem que augmentar la periodicitat d'aquestes comis-

sions és necessari i a més a més establir un dia fixe és necessari 
per què amb això tots nosaltres ens organitzarem una miqueta 
l'agenda i podrem programar-les amb antelació.
En el nostre programa ja parlàvem de la importància de la 
participació ciutadana, com podreu observar hem començat 
incrementant el nom d'aquestes comissions, i amb dos repre-
sentants d l'oposició i dos representants de JNP estaran tots 
representats.

El nostre grup també vota a favor.
Sotmesa la proposta a votació s'aprova per unanimitat.

5é.- NOMENAMENT DE REPRESENTANTS DE 
L’AJUNTAMENT EN ÒRGANS COL·LEGIATS.- El Sr.El Sr. 
alcalde proposa els nomenaments següents:

A/ En la Mancomunitat Plana Alta: Gustavo Viol Zaragozà i  
Estefanía Montull Rodrigo. 
B/ En El Consell Escolar: Estefanía Montull Rodrigo.
C/ En l’Associació Maestrat Plana Alta: Juan José SALES. 
D/ En el Consorci Provincial de Bombers: Héctor Ripollés 
Gascó.
E/ En  la Junta Pericial de Valoracions de Rústica i el Consell 
Agrari Local: Gustavo Viol Zaragozà i Juan José SALES i un 
regidor del Grup Popular.
F/  En la Fundació Privada Docent de les Coves de Vinromà: 
Héctor Ripollés Gascó.
G/ En el consorci per a l’execució de les previsions del Pla 
Zonal de Residus de la Zona I: Jacobo Luis Salvador Serret.
H/ En la Fundació Don Miquel: Jacobo Luis Salvador Serret 
J/ En el Fons Valencià per la solidaritat: Jacobo Luis Salvador 
Serret 

El portaveu del grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu: 
En aquest punt ens abstenim, gent del poble i algun que altre, 
per no dir molts, forasters, vos han donat la responsabilitat de 
governar les Coves, en eixir del terme vos trobareu  que en tots 
els òrgans col·legiats els partits polítics són els que porten el 
pes específic en tots ells, per això les teories apolítiques allí 
no serveixen per a res i vos trobareu en la política només eixir 
de casa, el mon no és pot canviar des de les Coves, i ara vós 
donareu compte, per això vigilarem a través de la gent del partit 
a què representem, present en tots els òrgans col·legiats, el que 
defensareu per al poble de les Coves per damunt de tot i que 
deixareu les ajudes als companys dels pobles veïns per a millor 
ocasió, penseu que representeu tot el poble de les Coves, per 
això les Coves és el primer.
El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu que creu que 
en la Junta pericial falte un regidor d’oposició, pregunta si és 
un o dos.


